
ДО КМЕТA НА ОБЩИНА ШУМЕН 
ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА  
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ШУМЕН 

      

 

ПИТАНЕ 

От Георги Георгиев  - общински съветник от групата „БСП за България“ 

 

ОТНОСНО: Ремонт на пътен участък  с. Дибич – с. Илия Блъсков 

 

 

Уважаеми проф. Христов, 

По повод получена информация от притеснени  граждани, за състоянието на пътния участък 
между селата Дибич и Илия Блъсково, които твърдят, че състоянието на пътя е опасен за 
преминаващите МПС-та. След като се запознах лично констатирах, че пътят е сериозно 
компрометиран и има участъци,  които могат да доведат  до ПТП. 

 
 В тази връзка бих желал да получа следната информация. 
 
1.  Защо е допуснат пътят да е в такова състояние и от кога не е ремонтиран? 
2. Кога е плануван ремонт на тази пътна отсечка? 
3. Обследвано ли е състоянието на  всички общински пътища и какви мерки са взети след 

обследването? 
 
 
 
 
 
С уважение: ...............................    

/Георги Георгиев – общински съветник  

от „БСП за България“/  


